



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度

特別通告 第 51 號

敬啟者：

有關下學期考試申報快速抗原測試結果及應變安排

下學期考試將於下星期一(6月27日)開始。敬希家長督促 貴子弟努力溫習，爭取佳績。此外，請家長特別留意，根據教育局要求，學校需於每個上課天早上十時前向衛生防護中心呈報快速抗原測試陽性結果，因此，如果學生於當天只需要應考第二節，也請家長務必於早上八時或之前透過 eClassAPP 或致電本校申報結果。

根據教育局發出的指引，若在同一個上學日，全校教職員及學生總人數的 5%或以上呈報快速抗原測試陽性結果或個別班級學生的 10%或以上呈報快速抗原測試陽性結果，衛生防護中心會考慮適當跟進措施，包括按校內的疫情情況是否有必要暫停面授課堂。萬一學校需要停課，將因應不同的情況作以下應變安排：

停止面授課考試安排

出現情況	應變計劃
全校停止面授課	<ul style="list-style-type: none">● 所有考試將改以網上形式進行。● 第一節開考時間維持不變。● 第二節考試時間延遲十五分鐘開考。
某一級別其中一班停止面授課	<ul style="list-style-type: none">● 受影響級別之各班考試將改以網上形式進行。● 第一節開考時間維持不變。● 第二節考試時間延遲十五分鐘開考。● 不受影響之級別按原定考試時間表如常回校應考。

學生無法參加考試安排

出現情況	應變計劃
1. 確診新冠病毒	<ul style="list-style-type: none">如情況許可，學校會安排補考，惟確診學生必須完成隔離和家居檢疫的最新要求方可進行。
2. 確定為新冠病毒患者的密切接觸者	<ul style="list-style-type: none">為符合公平原則，補考成績將會作合理調整，準則為計算原先成績 90% 的分數 (例如：學生補考卷取得 80 分，經調整後的成績為 72 分)。如果未能安排補考，學生的成績將會以本年度的學業表現作為評估的基準(如上學期考試及下學期持續性評估的成績)。

* 學生進行網上考試的指引將會提早於 eClass 發放給學生。

在此再次提醒家長，學生回校上課前必須進行快速抗原測試，獲得陰性結果才能回校考試。如測試結果為陽性，學生及其密切接觸者（例如：同住兄弟姐妹）不得回校，家長應儘快通知學校（上午九時前）及留在家中，同時需向衛生防護中心申報結果。若回校時被發現未完成檢測，學校會通知家長，儘快安排該學生回家。

如有疑問，請致電 2322-2229 與校務處聯絡。

此致

貴家長/ 監護人

薈色園主辦可立中學校長



謹啟



二零二二年六月二十四日



可立中學(嗇色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2021-2022 Special notice No. 51

24th June 2022

Dear Parents / Guardians,

Submission of RAT test result and Contingency plan for the final examination

The Final Examination commences next Monday (27th June 2022). Please urge your child to do revision and strive for excellence in the exam. According to the requirement set by the Education Bureau (EDB), the school is required to report all RAT positive cases to CHP before 10 a.m. on each school day, therefore students who only have to sit for the 2nd session should report their RAT results via eClass App or by calling the general office directly before 8 am.

According to the instructions given by the EDB, if 5% or more of the total number of teachers, school staff and students in a school or 10% or more of students in a particular class report a positive result of COVID-19 (by RAT or other recognised tests) on the same school day, the CHP will initiate epidemiological investigation and consider taking the appropriate follow-up measures, including assessing the need to suspend face-to-face classes in accordance with the outbreak situation of the school. In case face-to-face classes have to be suspended, different contingency plans would be adopted with regards to different situations. Please refer to the following tables for details:

Suspension of Face-to-Face Classes

<u>Situation</u>	<u>Contingency Plan</u>
Whole School	<ul style="list-style-type: none">• All assessments will be conducted online during the suspension period.• Starting time of the first session will remain unchanged.• Starting time of the second session will be delayed by 15 minutes.
One Class in a specific form	<ul style="list-style-type: none">• All assessments for all classes of that specific form will be conducted online during the suspension period.

	<ul style="list-style-type: none"> Starting time of the first session will remain unchanged. Starting time of the second session will be delayed by 15 minutes. Schedules of face-to-face examinations (of other forms) will remain unchanged.
--	---

Students not being able to attend face-to-face examinations

<u>Situation</u>	<u>Contingency Plan</u>
<ul style="list-style-type: none"> Being a confirmed case of COVID-19 or Being a close contact of a confirmed case with COVID-19 	<ul style="list-style-type: none"> Supplementary examinations will be arranged if conditions allow. Students concerned will take the supplementary examinations after quarantine. In order to maintain fairness, the scores in supplementary examinations will be adjusted (e.g. Adjusted score = 90% of the original score) If supplementary examinations cannot be arranged, the scores will be estimated based on previous assessments (e.g. the scores of first term and scores of second term continuous assessment.)

** The student's guideline for conducting online assessments will be given to students in advance.*

You are kindly reminded that your child must obtain a negative RAT result before returning to school for the exam. If the testing result is positive, students and their close contacts (e.g. siblings living in the same flat) are not allowed to return to school and must stay at home. They should notify the school before 9 a.m. and report the case to the CHP. If any student is found not having conducted a RAT before returning to school, the school will inform the parent and arrange the student to return home.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our school office. Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. PANG Wai-lan
Principal

